
Protokoll fra Jubas landsmøte 2021 
Tid:    11.september 2021 
Sted:  Digitalt via Zoom 
 

1.  Åpning 
Landsmøtet ble åpnet kl. 12.00 av leder Katrine Engen.  
 

2. Konstituering 
a.   Godkjenning av delegater 
Ved opprop av representanter, gjester og ansatte var følgende til stede: 

Delegatnr. Navn Tilhørighet stemmerett 
1 Marie Jahren Fludal  Juba Haugaland ja 
2 Unni Kristiansen Juba Bryn ja 
3 Jorun Taje  Juba Redalen ja 
4 Malin Ødegård Juba Redalen ja 
5 Grethe Wiik  Skogblomsten ja 
6 Roy Hagen Skogblomsten ja 
7 Kornelia Matibag Skogblomsten ja 
8 Thorvald Lilleås  Solerød Jubateater  ja 
9 Kristine Lilleås Bråten  Solerød Jubateater  ja 

10 Sander Fjellvang  Juba Undris ja 
11 Helene Fjellvang  Juba Undris ja 
12 Ole Hans S. Fjellvang  Vestfold og Telemark krets ja 
13 Anette Hasle Berg Juba Sandefjord ja 
14 Roger Riksheim Berg  Juba Sandefjord ja 
15 Hans Erik Skoglund Øens blomst ja 
16 Carl Fredrik Elverhøi Juba Grorud Ja 
17 Inger Olsbu Oslo og Akershus krets ja 
18 Bjørn Thomas Bjelland   Juba Tech Øst  ja 
19 Truls Kristiansen Juba Bryn ja 
20 Solfrid Engen Kjørstad  Juba Redalen ja  
21 Ståle Myhre  Juba Moss ja  
22 Katrine Engen Styreleder ja 
23 Ole Martin Oldervik Styremedlem ja 
24 Eddy Oretap Styremedlem ja 
25 Stine Bergsmark Styremedlem ja 
26 Gjertrud Fludal Styremedlem ja 
27 Cecilie Kristiansen Styremedlem ja 
28 Åslaug Vaksdal Styremedlem ja 
29 Eli Kjønsberg Ansatt Juba nei 
30 Mari Skjerden Ansatt Juba nei 
31 Oda Dalhøy Ansatt Juba nei 

about:blank


32 Rune Engevold Ansatt Juba nei 
33 Martin Strand Møteleder nei 
34 Ida Bråten Møteleder nei 
35 Ørnulf Thorbjørnsen IOGT Norge nei 
36 Mona Örjes Junis nei 
37 Ida Hagen FORUT nei 
38 Arne Kjørstad  Juba Oppland og Hedmark nei 
39 Christina Babington  Juvente nei 
40 Sarah F. B. Jul-Rasmussen Leder i Juvente Nei 

    
 
  
Vedtak:  Samtlige frammøtte representanter fra avdelinger og kretser ble godkjent.  
Utsendingene har tale-, stemme og forslagsrett.  Resten har tale- og forslagsrett. 

 
b.  Godkjenning av forretningsorden 
Vedtak:  Det utsendte forslag til forretningsorden ble godkjent. 
 
c.  Valg av møteleder 
Vedtak:  Martin Strand og Ida Bråten ble valgt som møteledere. 
 
d.  Valg av to referenter 
Vedtak:  Unni Kristiansen og Rune Engevold ble valgt som referenter. 
 
e.  Valg av to representanter til å skrive under protokollen 
Vedtak:  Hans Erik Skoglund og Marie Jahren Fludal ble valgt til å skrive under 
protokollen. 
 
f.  Valg av redaksjonskomite 
Vedtak:  Gjertrud Fludal, Oda Dalhøy og Roger Riksheim Berg ble valgt til 
redaksjonskomite. 
 
g.  Valg av tellekorps 
Vedtak:  JubaTech ble valgt til tellekorps. 
 

 
3. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak:  Innkalling og saksliste er godkjent. Sak om kontingent legges inn under 
budsjett.   Kontrollkomiteens innstilling legges inn under årsmelding. 

 
 
4. Årsmeldinger 

a.   Årsmelding 2019 
Katrine Engen og Cecilie Kristiansen la fram årsmeldingen. 



b.  Årsmelding 2020 
Katrine Engen og Cecilie Kristiansen la fram årsmeldingen. 
 
Grethe Wiik bemerket at det burde stått Movendi og ikke IOGT International på side 6 i 
årsmeldingen for 2020. 
Anette Hasle Berg lurte på når Movendi byttet navn. 
 
c.  Kontrollkomiteens rapport 
Ida Bråten la fram kontrollkomiteens rapport. 

 
Vedtak:  Årsmeldingene fra 2019 og 2020 ble godkjent.  Kontrollkomiteens rapport ble 
tatt til etterretning. 
 
  

5. Regnskap og revisjonsberetning 
a.   Regnskap for 2019 
Aktivitetsregnskap for 2019 inkludert balanse og noter ble presentert av Ole Martin 
Oldervik. 
b.  Regnskap for 2020 
Aktivitetsregnskap for 2020 inkludert balanse og noter ble presentert av Ole Martin 
Oldervik. 
 
Anette Hasle bemerket at gaver og medlemsinntekter var gått kraftig ned i 2020.  Eli 
Kjønsberg svarte at dette skyldes stort sett mindre aktivitet pga. korona. 
 
Vedtak:  Regnskapene fra 2019 og 2020 ble godkjent.  Revisors beretninger for de to 
årene ble tatt til etterretning. 
  

6. Innkommende saker 
 Ingen saker innkommet 

 
7. Politisk program 

Gjertrud Fludal la fram forslag til politisk program.  Ingen endringer foreslått. 
 
Vedtak:  Politisk program ble vedtatt. 

 
 
8.  Arbeidsplan 2022-2023 

Sentralstyrets forslag til arbeidsplan ble lagt frem av Stine Bergsmark. 
 
Arbeidsplanen ble diskutert i grupper.  Disse ble bedt om å diskutere spesielt 
medlemsvekst og aktivitet etter korona. 
 
 



Følgende hadde ordet til generell debatt: 
Unni Kristiansen mente at samarbeid med Juvente bør bli bedre – både ved å få 
ungdommer fra Juba over til Juvente, og ved å få voksne Juventere til å bli ledere i Juba. 
Anette Hasle Berg mente at det var viktig å beholde ungdommer i Juba der det ikke er 
noe Juvente-tilbud. 
 
Gruppe 4 bestående av Inger Olsbu, Bjørn Thomas Bjelland og Carl Fredrik Elverhøi 
sendte inn 5 forslag. 
 
Forslag 1: Medlemsveksten bør opp. 720 i 2021, 800 i 2022 og 950 i 2023..  
Redaksjonskomiteen var delt i antall. Enighet om at forslaget er veldig høyt, men også 
noen som mente at nåværende mål er litt lavt. Alternativt forslag: 720 i 2021, 780 i 2022 
og 850 i 2023. 
Styret vil opprettholde sitt opprinnelige forslag pga. at det vil være vanskelig å komme 
opp i 700 medlemmer i år.  Det må også jobbes mye med lederrekruttering før man kan 
vokse mer. 
Gruppe 4 trekker sitt forslag til fordel for redaksjonskomiteens forslag. 
Styrets forslag ble vedtatt med 14 mot 12 stemmer. 
 
Forslag 2: Mer fokus på lederrekruttering og pleie samt tilby bistand til etablering av 
lokallag. 
Avvist fra redaksjonskomiteen da de mente det allerede var dekket av linje 14-24, 
spesielt linje 17-18 og 24 i arbeidsplanen.  Forslaget opprettholdes ikke av gruppe 4. 
 
Forslag 3: Tilstedeværelse med Juba de stedene vi kan sammen med andre.  fra gruppe 4 
Avvist fra redaksjonskomiteen da de mente det allerede var dekket av linje 9-11 og 115-
116 i arbeidsplanen.  Forslaget opprettholdes ikke av gruppe 4. 
 
Forslag 4: Digitalisering av Juba-Bladet. 
Redaksjonskomiteens innstilling: Tillegg på linje 37 «Spesielt viktige saker deles på 
nettsiden». 
Gruppe 4 vil opprettholde forslaget. 
Roger Riksheim Berg sa at Juba-Bladet ligger ute som PDF i dag. 
Unni Kristiansen bemerket at det siste er nr. 2 2020. 
Eli Kjønsberg sa at administrasjonen skal være flinkere til å legge ut Juba-Bladet hver 
gang. 
 
Tillegget fra redaksjonskomiteen legges til. 
 
Forslag 5:  Sette mål på 2-4 nye lag årlig. 
Avvist fra redaksjonskomiteen da det er vanskelig å gjette antall nye lag, og fokus må 
settes på lederrekruttering. 
Forslaget opprettholdes ikke av gruppe 4. 
 



 Vedtak:  Arbeidsplanen ble vedtatt med tillegget «Spesielt viktige saker deles på 
nettsiden» på punktet om Juba-bla’. 
  

9.  Budsjett 2022-2023 
 
Ole Martin Ringdal Oldervik og Åslaug Vaksdal la fram forslaget til budsjett for 2020 og 
2021. 
Kontingenten foreslås uendret. 
 
Følgende hadde ordet: 
Inger Olsbu ang. Frifond 
Unni Kristiansen spurte om hvorfor det ikke var satt av mer til landsmøte i 2023 enn i 
2022. 
Katrine Engen svarte at dette var pga. planlagt lederkurs i 2022. 
Anette Hasle 
 
Vedtak: Budsjettet ble vedtatt. 

 
10.  Valg 

Hans Erik Skoglund presenterte valgkomiteens forslag til sentralstyret, kontrollkomite 
og valgkomite. 

  
a.    Sentralstyre 

Leder  Katrine Engen, Redalen (gjenvalg) 
Styremedlem Ole Martin Ringdal Oldervik, Trondheim (gjenvalg) 
Styremedlem Stine Bergsmark, Snertingdal/Lørenskog (gjenvalg) 
Styremedlem Gjertrud Fludal, Etne (gjenvalg) 
Styremedlem Åslaug Vaksdal, Askim (gjenvalg) 
Styremedlem Cecilie Kristiansen, Bryn Oslo (gjenvalg) 
Styremedlem Eddy Oretap, Grorud Oslo (gjenvalg) 
Vedtak: Disse ble valgt. 
  
 
b.   Kontrollkomite  
Leder: Ole Hans Styrmo Fjellvang, Undrumsdal (gjenvalg, ny rolle) 
Inger Torill Bakke, Oslo, (ny) 
Elna Nilsen, Bergen (ny) 
Vara: Jan Erik Køhne, Bergen (ny) 
Vedtak: Disse ble valgt. 
  
c.   Forslag til valgkomite 
Leder: Ida Braaten (gjenvalg, ny rolle) 
Inger Olsbu, Grorud Oslo (ny) 
Christina Babington, (ny)   
Vara: Thor Erik Kristiansen, Oslo (ny)  
Vedtak: Disse ble valgt. 
  



d.   Valg av revisor 
FGH Revisjon (gjenvalg) 
Vedtak: Disse ble valgt. 
  

11. Avslutning av landsmøtet 
Katrine Engen avsluttet landsmøtet. 
 
I løpet av landsmøtet var det hilsninger fra flere organisasjoner: 
Ørnulf Thorbjørnsen hilste fra IOGT. 
Sarah Jul-Rasmussen hilste fra Juvente. 
Ida Oleanna Hagen hilste fra FORUT. 
Mona Örjes hilste fra Junis i Sverige. 
DNT – Edru Livsstil sendte hilsen. 

  
 

Alle styremedlemmer fra forrige periode ble takket for innsatsen. 
 

 
Ved protokollen 

  
____________________                                                                   __________________ 
Unni Kristiansen                                                                                 Rune Engevold 
  

Protokollen er gjennomlest og godkjent 
Oslo, 3.11.2021 

  
____________________                                                                   __________________ 
Hans Erik Skoglund       Marie Jahren Fludal 
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